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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 13 decembrie 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 13.00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni, sunt prezenţi 32, absentând domnii consilieri județeni  Cornel Cătălin Bulf, 
Ștefan Eduard Dima și Victor Gabriel Vasilescu, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 
Economică, dna Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, dna 
Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dl Stoicea Alin, director executiv 
Direcția Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări 
Publice și Guvernanță Corporativă, dl Ivașcu Sorin, director executiv Direcția 
Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare Internațională, dra Tache Andreea, arhitect 
șef Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciul Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, 
director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, 
director executiv Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Negoşanu 
Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin 
Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Adrian 
Macovei, director executiv DGASPC Argeș, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, 
dna Ciocanau Niculina, consilier Președinte, dl Nedelescu Costel, consilier 
Președinte,  dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Județean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri județeni: 
Dl consilier județean Radu Dumitrache la punctul nr.3 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 250 și la punctul nr.8 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 255. 
Dl consilier județean Valentin Viorel Enache la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 253.  
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Dl consilier județean Manule Tică la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 269 și la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi  - Hotărârea nr. 270; 
 
Menționăm că dna Vicepreședinte Simona Mihaela Brătulescu și-a exercitat 
dreptul de vot începând cu punctul nr. 19 de pe ordinea de zi. 
 
Dl consilier județean Bogdan Iosif Bălan a părăsit sala, din motive personale,  
începând cu punctul 8 de pe ordinea de zi. 
   
Dna consilier județean Diana Elena Eftene a părăsit sala din motive personale și nu  
participat la vot la punctele nr. 26, 27 și 28 de pe ordinea de zi. 
  
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, ședința ordinară din luna 
decembrie, avem cvorum, mai întâi în numele dumneavoastră aș dori să mulțumesc 
domnului Iana, celorlalți colegi, care într-o formă simbolică, a oferit fiecărui 
consilier județean  câte un cd și ceea ce dânșii au considerat. Felicitări! Ședința de 
astăzi față de cele 28 de puncte pe care le-am cunoscut, se suplimentează cu două 
proiecte de hotărâre de consiliu dezbătute în preambulul acestei ședințe de către 
comisii. Întrebări? Comentarii în plen? Vă rog. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte, v-aș ruga să 
introducem pe ordinea de zi și un proiect de hotărâre pe care l-am propus în urmă 
cu ceva timp și a fost amendat de executivul acestui consiliu, am venit cu corecția 
respectivă și aș dori ca acest punct privind revocarea președintelui consiliului 
județean să fie introdus astazi pe ordinea de zi.  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog, domnule Secretar! 

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica -  Pentru introducerea unui proiect de 
hotărâre pe ordine de zi sunt necesare printre altele raportul compartimentului de 
specialitate precum și avizul comisiilor de specialitate. Fără aceste două documente 
nu poate  fi introdus pe ordinea de zi un asemenea proiect de hotărâre. Mulțumesc 
mult. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Secretar, vă rog să fiți atent 
că nu este sarcina noastră, a consilierilor județeni să facem aceste demersuri 
privind obținerea avizelor. Dumneavoastră trebuia să propuneți pe ordinea de zi și 
la comisii aprobam sau nu aprobam acest proiect și ajungea și în plen. Noi am făcut 
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demersuri și am depus acest proiect corectat. Așa cum astăzi două proiecte pe 
repede înainte sunt introduse nota bene, dorim și noi ca acest proiect care nu este 
pe repede înainte, este de mult depus la secretariatul consiliului județean să fie 
introdus astăzi pe ordinea de zi. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Pentru că ați vorbit pe repede înainte, 
înainte de a supune la vot ordinea de zi, vreau să vă spun urgent acestor două 
proiecte. Așa după cum cunoașteți și voi detalia la momentul când proiectele de 
hotărâri vor ajunge să fie discutate, principiul și cerința urgenă de a supune astăzi 
dezbaterii și în comisie și în plen a celor două proiecte legat pe deoparte de Centrul 
Cultural Brătianu care se va transforma în Centrul Cultural Dinu Lipatti și celălalt 
legat de relocare, de dare în administrare a casei Dinu Lipatti și scoaterea locației 
respective din administrarea Muzeului Județean a fost generată de cele două 
comisii și de ordinul  de ministru care timp de două zile așa după cum toată lumea 
cunoaște și implicit noi, trebuie să eliberăm locația Vila Florica și trebuie ca 
Centrul Cultural să părăsească în regim de urgență. Mai mult decât atât, cunoasteți 
foarte bine, sunt convins, din partea comisiei de primire din partea Ministerulul 
Culturii și Identității Naționale, văzând complexitatea acestui demers ca să scoți o 
instituție dintr-un imobil cum este Vila Florica, au convenit pe bază de semnătura, 
fiecare reprezentant și de la comisia de predare și de la comisia de primire ca acest 
lucru este posibil numai în data de 20 decembrie, motiv pentru care de astăzi  așa 
cum au hotărât cele două comisii se procedează la acest demers ținând cont de 
faptul că este  o instituție fundamental de cultură respectiv Centrul Cultural 
Brătianu care se va transforma în Centrul Cultural Dinu Lipati trebuie să îi 
asigurăm condițiile legale și necesare și pentru a asigura și o nouă locație și trebuie 
să i-o dăm în administrare inclusiv pe această perioadă de 5 zile unde se mută, cum 
se mută. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte suntem de acord 
cu introducerea acestor două puncte, suntem perfect de acord, dar de asemenea și 
acest proiect al nostru necesită o urgență pentru că așa cum știe și domnul secretar, 
termenul de 6 luni o să curgă până la alegerile locale iar demersul nostru nu-și mai 
are eficiență în următoarea perioada. De aceea astăzi ar trebui să-l discutăm. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Vă supun spre aprobare 
plenului cele două proiecte despre care am făcut vorbire și care au fost dezbătute și 
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în comisiile de specialitate. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Pe al nostru nu-l supuneți la vot?  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnul Secretar a spus că este în 
imposibilitatea de supune proiectul. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu  - Nu vă supărați din vina cui?  Ale 
secretariatului consiliului judetean, că nu au pus pe ordinea de zi să meargă la 
avizare în aceste zile premergatoare în comisii. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Secretarul General al Județului, al 
consiliului județean este omul nr. 1 care tehnic de specialitate juridic răspunde și 
coordonează și direcțiile. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – O să cerem scris de ce Secretarul nu a 
propus pe ordinea de zi acest proiect al nostru când era timp suficient pentru acest 
lucru. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu  - Domnule Președinte, iertați-mă, eu i-am 
pus întrebarea aceasta domnului Secretar în comisie și dânsul mi-a spus că 
dumneavoastră trebuia să faceți lucrul acesta și nu le-ați cerut să introducă pe 
ordinea de zi, că dumneavoastră spuneți ce ordine de zi să se facă. Ăcesta a fost 
răspunsul pe care mi l-a dat domnul Secretar. Dacă dumnevoastră dați acum vina 
pe dl Secretar că n-ați introdus pe ordinea de zi acest subiect și dacă vom ajunge în 
situația că  nu-l mai putem discuta pentru că ieșim din regimul Codului 
Administrativ, cine e de vină atunci? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, înțeleg că aveți nevoie 
de imagine. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Nu-i vorba de imagine, este vorba de o 
treabă concretă, dumneavoastră vă ascundeți prin acel tertip, l-ati scos. L-ați 
introdus din nou la inițiator, efectiv vă agățați de scaun. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, omul nr. 1 care 
răspunde de legislația județului în cadrul consiliului județean care este secretarul 
general, v-a spus foarte clar motivele și nu alte motive pe care dumneavoastră le 
invocați. 
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Dl consilier județean Adrian Miuțescu - Dumnevoastră nu sunteți de acord să-l 
supuneți la vot. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Sunt condamnat ca și dumnevoastră, ca și 
noi toți să respectăm legile. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Supuneți-l la vot, domnule Președinte, și 
dacă după explicațiile domnului Secretar să vedem consiliul ce votează. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  - Văd o oarecare disperare. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Nu este nicio disperare, deci refuzați să-l 
supuneți la vot. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  – Daca Secretarul General spune că nu se 
poate supune și ca să fie și proiect spre dezbatere, nu fac treaba asta pentru că nu 
există referat așa cum a detaliat domnia sa. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Atunci vinovat este domnul Secretar, am 
înțeles. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu    - Eu nu încalc legea. 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Domnule Președinte, este foarte clar că 
dumneavoastră în calitate de președinte în consiliul județean ați folosit toate 
tertipurile legale ce-i drept pentru că proiectul într-adevar a fost depus pe data de 
26 și rapoartele comisiilor maxim 26 decembrie, dar este foarte clar că nu ați dorit 
încă de la bun început ca acest proiect să fie supus la vot, așa era normal, aveți 
majoritate, nu înțeleg de ce vă este teamă? V-a fost teamă că veți fi demis de către 
consilierii dumneavoastră PSD ? Că aici este toată povestea, când l-am depus 
prima oara, domnul Secretar  are o mare parte din vină pentru că noi l-am depus ca 
inițiator, conform legii, dumnealui trebuia să ne acorde asistență să ne spună, 
domne vedeți că trebuie să modificați punctul nr. 2, dar ne-a lăsat să venim cu el în 
ședință, pe urmă a spus domne vi-l retransmitem, asta n-a fost legal, nici corect, să-
l retransmitem către inițiatori, trebuia dânsul în calitate de Secretar General așa 
cum spune să ne acorde conform legii, să ne spună  ,,vedeți că acolo e ceva care mi 
se pare că nu e legal, trebuie să-l modificați, este foarte clar, dumneavoastră ați vrut 
să tergiversați cât mai mult ca să ajungeți in termenul de 6 luni ca să nu se supună 
la vot. 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  – Bravo. Prima problemă, n-am nicio temere 
că va trece dacă vreți să mă credeți, este în ordine, dacă nu este treaba 
dumneavoastră. N-am niciun dubiu legat de situația mea. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Atunci supuneti–l la vot, treceti-l pe 
ordinea de zi. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Domnule consilier, eu dau cuvântul, vă 
rog! Numai că eu sunt aici să respect legea, iar legea prin vocea purtătorului 
autorizat de cuvânt, dl Secretar General, a spus că nu este cazul. Poftiți! 

Dl consilier județean Eugen Nae – Domnule Președinte, eu am o întrebare pentru 
doamna director de la Directia Juridică Ciobanu Alisa, de ce nu ați dat avizul pe 
acest proiect de hotărâre. 

Dna director Alisa Simona Ciobanu – Nu este pe ordinea de zi, nu are raport din 
partea compartimentului de specialitate. 

Dl consilier județean Eugen Nae – Trebuia să dea avizul ca să intre pe ordinea de 
zi, domnule Președinte. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  - Faceți o ușoară confuzie. 

Dna director Alisa Simona Ciobanu – Compartimentele de specialitate întocmesc 
rapoarte, nu avize. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  – Faceți o ușoară confuzie. Mulțumesc. 

 

- I - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 28.11.2019. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 



7 

 

 
-II - 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Județean de Urgență Pitești.  - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 249. 
                 

 

- III - 
 

         Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Recuperare Bradet.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
 

 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 250. 
 

 
 

-   IV - 
 

       Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Boli Cronice și Geriatrie 
„Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești.  Dl  Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 251. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Spitalului de Boli 
Cronice și Geriatrie ”Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 252. 
 

                                                -  VI - 
 

     Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești.- 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 253. 
 
                                                        -  VII - 
 

       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie ”Sf. Maria” Vedea.- Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.254. 

                                                        -  VIII - 
 

       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie ,,Sf. Andrei” Valea 
Iașului.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.255. 

-  IX - 
 

       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Boli Cronice Călinești.- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

     Obiecţii? Comentarii în plen?  
 
Dl consilier județean Eugen Nae - Domnule Președinte, noi transferăm cumva 
paturi de la Spitalul Călinești la Spitalul Mioveni? 

Dl Președintele Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Nici ca o glumă nu o 
iau. Vi-l supun spre aprobare.Cine este pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? 
Este cineva împotrivă? Nu. 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.256. 
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-  X - 
 

         Trecându-se la punctul X al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al U.A.M.S. Șuici.- Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.257. 

 

-  XI - 
 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești.-  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 258. 
 

-  XII - 
 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Serviciului Public Județean Salvamont Argeș.  -  Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          În comisii, mai exact într-o comisie s-a solicitat un amendament privind 
majorarea sumei alocate. Am dispus noi, aici de față, să analizăm în Direcția 
Economică, s-au găsit soluții, motiv pentru care majorăm această sumă. Cu 
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acest amendament vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 
abţine cineva? Este cineva împotrivă? 

               Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
          S-a adoptat Hotărârea nr. 259. 

 
-  XIII - 

 

       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea protocolului de colaborare între Autoritatea Teritorială de Ordine 
Publică Argeș, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș, 
Inspectoratul de Poliție al Județului Argeș, Inspectoratul de Jandarmi Județean 
Argeș, Agenția Județeană pentru Ocuparea Forței de Muncă Argeș, Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență Argeș și Poliția Locală Pitești și aprobarea bugetului de 
funcționare al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Argeș, pe anul 2020.-  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 260. 
 

-  XIV - 
 

       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în folosință gratuită Inspectoratului Județean de Jandarmi Argeș a unui bun mobil 
aflat în patrimoniul Județului Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Îi mulțumesc domnului Inspector șef prezent aici în sală. Știți despre  
ce este vorba. Întrebări ? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimiate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 261. 
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-  XV - 
 

      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unui bun 
mobil aflat în patrimoniul Județului Argeș. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 262. 
 

-  XVI - 
 

        Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești a unui bun mobil aflat în 
patrimoniul Județului Argeș. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 263. 
 
 

-  XVII - 
 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
scoaterea din funcțiune și casarea unui bun imobil aflat în patrimoniul Județului 
Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 264. 
 

-  XVIII - 
 

       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
revocarea dreptului de administrare al Spitalului Orășenesc Mioveni asupra unor 
imobile clădiri aflate în domeniul public al Județului Argeș.- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 265. 
 

-  XIX - 
 

       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achitării cotizației Județului Argeș către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară – ADI Molivișu, pe anul 2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

 
Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte, vreau  să nu 
considerați intervenția mea sau a noastră că este de imagine politică, este strict 
de imagine administrativă a consiliului județean. Am discutat și la comisie și îi 
apreciez pe cei care lucrează la acest proiect dar este vorba de decizia politică 
privind inițierea acestui proiect. Știm foarte bine, știm cu toții, cei care suntem 
mai vechi sau mai noi, eșecul primului proiect, începerea unui nou proiect, cu 
declarațiile dumneavoastră care mi s-au părut surprinzătoare, curajoase și v-am 
mai spus o dată în ședință de consiliu în primavara 2017 că aveți  mult curaj să 
spuneți ca până la finalul anului 2017, apoi 2018, că acest proiect va fi finalizat, 
astă primăvară spuneați că la finalul 2019 va fi finalizat. Finalizat nu înseamnă 
doar proiectul tehnic ci și al execuției, implementării și punerii în funcțiune. 
Care este eficiența acestei contribuții? Dăm 50.000, foarte bine, dar nu se vede 
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nimic practic. Ne cramponăm că nu vin avize de la Ministerul Mediului sau nu 
știu de unde, dar aceste lucruri puteau fi rezolvate, avem 10 ani de când stăm pe 
un proiect, nu se poate așa ceva și nu facem imagine și declarații politice aici, 
facem administrație. Oricare dintre noi, și PNL și PSD dacă ieșim în stradă la 
anul și spuneți ,,ce-ați făcut mă acolo’’, nu interesează că noi suntem în opoziție 
și dumneavoastră la putere, spune că n-ati făcut nimic cu acest proiect pe care îl 
tot târâm de 10 ani. Și dăm 500 de milioane lei vechi ca să susținem această 
echipă să facă documente, dar nu de proiectare ci documente de ce înseamnă 
avizări și demersuri pentru avizări și așa  mai departe. Care este eficiența, unde 
să ajungem? Vreau să știu și eu astăzi dacă dumneavoastră executivul aveți un 
termen limita de finalizare, nu de începerea unei licitații, cu active care zac pe la 
Arefu pe la primărie sau pe unde zac ele, uzate moral sau fizic, care este 
termenul prin care acest proiect poate fi dat în folosință, să fim chemați acolo, 
noi și populația să tăiam panglica. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Înainte de a-i da cuvântul șefului A.D.I 
vreau să vă informez că la fel și noi avem total disconfort ca și dumneavoastră. 
Poate o da Dumnezeu fiind o nouă guvernare, funcționarii publici cu simpatii, 
cu antipatii, vor putea să urneasca treaba acesta. Este demersul, nu al conducerii 
actuale al județului, este și ar putea fi o pată în egală măsură pe noi toți pentru 
că ne-am dorit exact cum foarte bine spuneți de aproximativ 10 ani să avem și 
noi o pârtie de schi. Vă rog. 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Voiam să vă spun doar ceea ce am mai 
spus de nenumărate ori, acest proiect nu va fi finalizat niciodată, nu va 
funcționa niciodată sub autoritatea consiliului județean. Numai o investiție 
privată poate să miște lucrurile acolo. De aceea, după părerea mea, trebuie 
renunțat, consiliul județean trebuie să investească în modernizarea drumurilor, 
în utilități aduse acolo și veți vedea că zona se va dezvolta prin investiții private. 
Toți banii aceștia trebuie să-i canalizăm către aceste lucruri care trebuie făcute 
în zona respectivă,  în loc să-i aruncăm într-o gaură neagră. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Și eu vă mulțumesc. Aveți totală 
dreptate. Și eu mi-aș dori să avem normele de aplicare la parteneriatul public 
privat ca să punem în aplicare această chestiune. Nu cred că este unul dintre noi 
care sa zica: ,,nu, eu vreau numai din ban public,,. 
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Dl consilier județean Mihail Tudor – Primul lucru care trebuie făcut acolo, 
modernizat drumul și aduse utilități, asta este treaba consiliului județean. După 
aceea, neapărat parteneriate public private. Vor fi firme private care vor investi 
acolo, dar neavând drum, ce  pretenții să avem. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - De asta funcționarii din Ministerul 
Mediului nu dau avizele că nu avem drum. Poftiți domnule consilier. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Domnule Președinte, noi spuneam la 
începutul mandatului, acum 3 ani și jumătate că vom sustine acest proiect în 
speranța că în acest mandat se vor vedea niște pași acolo, chiar am înțeles că cei 
care răspund acolo de treaba aceasta spuneau că iarna trecută, acum că iarna 
aceasta, se va schia acolo. Am înțeles, am spus că atât timp cât există speranță, 
noi vom susține acest proiect, l- am susținut, am votat de fiecare dată ,,pentru,, 
toate demersurile acestea, s-a constat cu regret că iarna aceasta nu se va face 
nimic evident că nu se poate și se și recunoaște acest lucru, și în acest mandat 
constatăm că acest consiliul județean, noi, consilieri județeni vom trebui să ne 
declarăm învinși că n-am făcut nimic pe acest proiect. Din acest moment noi nu 
mai putem, evident pentru  că ne decredibilizăm total, noi, consilierii liberali, să 
susținem această treabă până când cei care sunt în măsură să-și facă datoria pe 
acest proiect nu-și fac și vă pun o întrebare, dumneavoastră ca președinte de 
consiliu județean de câte ori ați fost la Ministerul Mediului, personal la ministru, 
la cei care sunt în cauză să dea acest aviz și să sustineți pe cei care lucrează 
acolo pentru că ei probabil nu se descurcă, nu au autoritatea necesară, nu au 
posibilitatea să convingă, să vină cu toate argumentele pentru a primii acel aviz 
de mediu sau acea autorizație pentru partea de defrișare acolo. Să nu uităm că 
acolo, faptul ca s-a ajuns în situația asta este tot din cauza modului în care a 
funcționat această asociație pentru că cel care a fost acolo, Bârla sau cum îl 
chema a pus pe terenul lui pârtia după care a trebuit să fie modificat traseul. Și 
atunci nu sunt vinovați cetățenii cei care plătesc pentru aceste lucruri de 10 ani 
de zile. Eu cred că în consecințî este o vină și a noastră, a consiliului județean și 
a modului în care aprobăm și ridicăm mâna la foc automat tot timpul. Trebuie la 
un moment dat să-și asume răspunderea și să spunem stop. Și să vă mai spun 
ceva, tragem dupa noi și acele localități care și ei plătesc o cotizație aici, 
localitățile care sunt în asociație și analizâd astăzi toată documentația de pe 
ordinea de zi constat de exemplu că comuna Arefu a cerut astăzi Guvernului    
să-i dea bani de funcționare. Deci ei n-au bani să mai funcționeze, să-și 
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plătească salariile și utilitățile la consiliul local Arefu dar plătesc taxa la 
asociația Molivișu. Pun și eu o întrebare. E bine? E corect ? Nu ne pasă ? Motiv 
pentru care noi de data aceasta, consilierii Partidului Național Liberal vom vota 
împotriva plății taxei din acest moment către asociație. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – M-ați întrebat, vă răspund. Ca Președinte, 
conform fișei postului nu am voie și legea penală mă poate amenda, fie pe abuz 
în serviciu, fie pe trafic de influență. Nu este în apanajul meu. În schimb, ca 
persoană am avut multiple dialoguri și cadrul legal este ca un funcționar de la 
noi din cadrul cj-ului care a depășit zeci de ori de câte ori a fost acolo, Cătălin 
Șovar este persoana abilitată. Te rog frumos, fă o sinteză vis-a-vis de situația cu 
avizele care sunt de competența noastră. 

Dl Cătălin Șovar – În cadrul comisiilor de specialitate am prezentat o informare 
cu privire la acest proiect. Etapele care se parcurg pentru implementarea 
proiectului  au fost parcurse așa cum scrie la carte numai că în acest moment 
există acest impas cu privire la acordul de mediu pentru investiție pe care cei de 
la Ministerul Mediului Apelor și Pădurilor ni-l cer în mod abuziv considerăm 
noi pentru că la acest moment există o documentație pentru scoatere din 
circuitul forestier care a fost depusă la Ministerul Mediului Apelor și Pădurilor 
nu pentru autorizarea construcțiilor. Deci trebuie să înțelegem că trebuie să 
facem într-un fel să deblocăm această situație pentru că omul acela nu înțelege 
și noi nu știm din ce cauza. Dacă nu se va obține această scoatere din circuitul 
forestier, dacă el nu va accepta acordul de mediu pentru scoatere din circuitul 
forestier pentru că acum suntem la această etapă, nu se va mai face acest 
proiect. Trebuie să deblocăm această situație altfel nu văd nicio soluție.  

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte, am văzut că 
dl Cătălin Șovar lucrează la acest proiect de foarte mulți ani dar a vorbit foarte 
plat, omul, pai să-i dăm omul de fier că avem celebrare peste o săptămână, dacă 
omul din minister, că nu știm care este omul ca nume, că am înțeles că nu este 
ministru, nici actualul și nici fostul, e cel mai tare care ține proiectul blocat de 
10 ani, să-l aducem aici să-l întrebăm vineri când este evenimentul. Dacă 
obtineți acest aviz, să spunem pe 15 ianuarie, cat mai durează până la finalizarea 
acestui proiect? 

Dl Cătălin Șovar – Acordul de mediu pentru scoaterea din circuitul forestier se 
poate promova printr-un proiect de hotărâre prin hotărârea de guvern. După 
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scoaterea din circuitul forestier a acestei suprafețe, putem să demarăm 
procedurile legale să scoatem la licitație. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Cât mai durează aproximativ? 
Dacă avem acordul în ianuarie? 

Dl Cătălin Șovar – Dacă avem acordul în ianuarie sperăm ca până la sfârșitul 
anului viitor să facem lucrările, ipotetic vorbind nu avem de unde să știm  ce se 
întâmplă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu   - Mulțumesc. Vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru?Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 22 de voturi ,,pentru” și 9 ,,împotrivă” 
(domnii consilieri județeni Gheorghe Alecsei, Gheorghe Bănică, Dan 
Draguțoiu, Jinga Valerian, Adrian Gheorghe Miuțescu, Eugen Nae, Marius 
Dorel Postelnicescu, Manuel Tică și Mihail Tudor ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 266. 
 

-  XX - 
 

       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole în vederea evaluării 
arendei, pe anul 2020.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 267. 
 
 

-  XXI - 
 

       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 97/24.04.2019 
privind aprobarea cuantumului taxelor si tarifelor locale ce se vor aplica incepand 
cu anul fiscal 2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 268. 
 

-  XXII - 
 

       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public și Privat al 
Județului Argeș R.A  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 269. 
 

-  XXIII - 
 

       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă de Administrare a Domeniului 
Public și Privat al Județului Argeș R.A., pe anul 2020.- Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus:       

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 270. 
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-  XXIV - 
 

       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș 
R.A., pe anul 2020.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 271. 
 

-  XXV - 
 

       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea formulelor de calcul pentru tarifele mixturilor asfaltice produse de stația 
de asfalt din Districtul Căteasca în relația cu Consiliul Județean Argeș și în relația 
cu terții, pentru anul 2020.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 272. 
 

-  XXVI - 
 

       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procedurii de acordare a unui ajutor de minimis individual pentru Regia 
Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Vă rog!  

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte, îmi pare rău 
că trebuie să comentăm dar ca și la punctul cu Molivișu până unde mergem? 
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Infuzie de capital, infuzie de utilaje din partea consiliului județean  pentru 
această regie, eficiență, productivitate când? Așa cum am discutat și în 
primăvară atunci când am aprobat niște proiecte de hotărâre pentru această regie 
și puneam întrebări în comisie referitor la capacitățile de producție și care este 
ponderea pentru veniturile proprii care țin mai mult de această mixtură asfaltică 
care se produce la stație și de faptul că este susținută regia mai mult prin 
contractele pe care le are cu consiliul județean și deloc cu terții, aș vrea să știu 
unde ajungem știind că de vreo 2-3 ani pierderea este foarte mare și văd că 
gradul de acoperire a acesteia este foarte mic, care este viitorul acestei regii? 
Salariații pleacă, chiar dacă O.U.G 114 le-a adus anumite venituri celor care 
lucrează în construcții, văd că nu avem nici aici un punct terminus în care să 
spunem da, suntem pe profit, putem să continuăm și văd că acum dăm un ajutor 
de minimis de 10 milioane. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Doamna director general ce puteți 
răspunde? 

Dna director Alina Nicolau – Voiam să vă informez că pierderea s-a diminuat în 
urma achiziționării utilajelor pe care ni le-ati dat în administrare, cu 20% față de 
trimiestrul 3 al anului  trecut, utilajele au fost utilizate la capacitate maximă. 
Obiectul principal al regiei este să repare drumurile județene și asta am încercat 
să facem, să astupăm gropile pe toate drumurile și să le întreținem și în măsură 
în care am putut am atacat lucrările de investiții. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Câte reparații și pe ce lungime ați făcut? 

Dna director Alina Nicolau – Am reparat 27 de drumuri județene, am aprobat 
tarifele pentru așternerea covoarelor bituminoase pentru cele care erau mai 
distruse. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă mulțumesc. Alte comentarii? 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Domnule Președinte, acum 3 ani și 
jumătate când noul consiliu a început mandatul, îmi amintesc că un fost 
consilier Mircea Andrei a cerut o analiză și un raport la aceasta regie și 
discuțiile și modul în care s-au derulat s-a constatat ca regia era în faliment și 
noi consilieri județeni și noul consiliu ne-am propus că vom redresa și vom 
aduce în paramentrii, domnul Mînzîna cu stația asfalt de la Căteasca, vom aduce 
în parametrii și vom salva această regie. Da am  fost de acord și în perioada asta 
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tot de 43 ani și jumătate am susținut această regie și această treabă deși noi am 
spus mereu ca drumurile din județul Argeș sunt cele mai proaste din sudul tării, 
ce facem? 10 miliarde date ajutor nerambursabil către aceasta regie constatând 
că sunt facturi la furnizori neplătite de ani de zile, am înțeles că relațiile de 
colaborare făcute pentru deszăpeziri cu diverși colaboratori nu sunt achitate tot 
așa de ani de zile. Dacă, având și cele mai mici salarii, salariații de acolo sunt pe 
minim, considerați că un management într-o asemenea situație este girat și este 
bine că consiliul județean girează acest lucru sau nu. Noi considerăm că nu, deși 
am avut răbdare, încă o dată se încheie acest mandat, noi cum mai putem să 
cerem un nou mandat cetățenilor din Argeș dacă noi aceste lucruri nu le-am 
rezolvat. Molivișu nu, drumurile nu, regia în faliment în continuare, nu e bine, 
domnule Președinte. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În primul rând nimeni nu a apreciat 
falimentul oficial, numărul 1, numărul 2 , dl Mînzîna îmi spune  că  nu  v-a spus 
niciodată și nu vreau să înțeleg că e aceeați temă ca și cu domnul Secretar Voica 
privind relația dumneavoastră directă de dialog. Numărul 3. Știți foarte bine că 
am pornit în 2016 cu o datorie de peste 120 de miliarde vechi, știți foarte bine 
că regia și că din zvonurile care circulau la vremea respectivă erau acelea că ar 
trebui desființată. Nu, noi am luat decizia să o reparăm și în funcție de 
posibilitățile financiare să mergem mai departe. Ați auzit-o pe doamna 
directoare, situația pe 2019. Am rămas dator cu un răspuns la dumneavoastră 
legat de comuna Arefu, vreau să vă spun că toate primăriile liberale au cerut 
fonduri pentru funcționare..  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Da, dar nu plătesc această taxă de la 
asociație.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, vă rog să-mi 
permiteți. Să nu confundăm dezvoltarea cu funcționarea, aici este o mare 
problemă, tentația noastră este să vorbim de funcționare gândindu-ne  la banii 
de dezvoltare și invers. Nu este cazul. Vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 22 de voturi ,,pentru” și 9 ,,împotrivă” 
(domnii consilieri județeni Gheorghe Alecsei, Gheorghe Bănică, Dan 
Draguțoiu, Jinga Valerian, Adrian Gheorghe Miuțescu, Eugen Nae, Marius 
Dorel Postelnicescu, Manuel Tică și Mihail Tudor ).  



22 

 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 273. 
 

-  XXVII - 
 

       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului Tehnic de Execuție, a Devizului General și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,Amenajare corp clădire spital 
existent și extindere conform normativelor în vigoare și extindere corp clădire 
spital în regim S+P+2E parțial Spitalul de Psihiatrie ,,Sfânta Maria” Vedea, județul 
Argeș”.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 274. 
 

-  XXVIII - 
 

       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2019.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      Avem un amendament aici, propun sa-l votăm cu amendamentul solicitat și 
propus de către comisiile de specialitate. Întrebări în plen? Dacă nu, vi-l supun 
spre aprobare. 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 275. 
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-  XXIX - 
 

       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
schimbarea denumirii Centrului de Cultură Brătianu în Centrul de Cultură ”Dinu 
Lipatti”  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
    Am primit pe adresa consiliului județean în data de 11 pe la ora prânzului 
un ordin de ministru semnat de dl ministrul Gheorghiu de la Ministerul Culturii 
prin care într-o perioadă de o zi și jumătate să facem predarea–preluarea Vilei 
Florica. Lăsând la o parte faptul că în proiect nu era scris că predăm - preluăm, 
nu numai imobile ci și bunuri mobile și trebuia notificare scrisa ca și acestea 
sunt, am dispus în ceea ce ne privește pe noi consiliul județean, comisie de 
predare, în contextul dat tot prin ordin era prevăzută și comisia de primire. 
Aceste două comisiii s-au adunat în cursul după-amiezii de ieri, au fost acolo și 
cei care preiau în primul rând au constatat mai multe lucruri pe care probabil nu 
le știau sau le uitaseră. Nu poti să faci un transfer de instituție de astăzi pe astăzi 
sau de astăzi pe mâine cu patrimoniu imobile și mobile. Am garantat și asigurat 
continuitatea salariaților de acolo și atunci de comun acord cele două comisii 
aseară pe bază de semnătura au apreciat ca această predare-preluare va fi 
finalizată în data de 20 decembrie, respectiv de astăzi într-o săptămână, 
perioadă în care tot patrimoniul Centrului Cultural Bratinau cu respectarea roi-
ului, rof-ului se va transforma în Centrul Cultural Dinu Lipatti așa cum prevede 
proiectul dezbătut acum și patrimoniul va merge cu respectarea roi-uui și rof-
ului schimbându-i numai locația, implicit salariații vor rămâne la fel în Casa 
Dinu Lipatti din proprietatea consiliului județean. Ca să facem acest lucru 
trebuie să scoatem din administrarea Muzeului Județean Dinu Lipatii și să o 
dăm în administrarea noului centru pe care sunt convins ca îl aprobăm astăzi 
care se va chema Centrul Cultural Dinu Lipatii. Atenție însă, este un divort 
declanșat, evident ne luăm lucrurile cu demnitate iar cei care au declanșat aceste 
demersuri trebuiau sa ia în calcul mai multe aspecte. Ce va rămâne sau mai 
exact nu mă intereseaza foarte tare deși sunt foarte afectat moral ca argeșean dar 
cu ce va pleca Centrul Cultrural din Vila Florica la Dinu Lipatti, pentru că sunt 
mobile și imobile și este posibil ca spațiul actual al Vilei Florica să rămână 
puțin mai gol sau foarte mult gol încă o perioada de zeci de ani Centrul Cultural 
a funcționat acolo numărul 2. În momentul semnării procesului verbal de 
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predare-preluare toate utilitățile încetează pe vechiul centru cultural. Vineri la 
ora pranzului de astazi intr o saptamana centrul cultural reziliează și stopează 
toate contractele în derulare pe Vila Florica, care înseamnă agent termic, 
energie electrică, apă canal, apă potabilp, pază, autorizarea pe care o are în caz 
de calamitate, care este obligatorie. Nu este treaba noastră numai că trebuie 
făcut transferul, procesele verbale, ai noștri ca și comisia cealaltă de primire, 
vor lucra foarte mult iar noi ca să facem acest demers de mutare obligatoriu 
trebuie să avem noul centru care să se cheme Dinu Lipatti într-o nouă locație 
asigurând personalul și repet nemodificând regulamentele  de orgnizare și 
funcționre cât și statul de funcții. Întrebări? Comentarii în plen?  Vă rog! 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu  - Domule Președinte, având in vedere că 
în sală sunt repezentanți ai Direcției de Cultura, l-aș ruga pe domnul Dănăila, 
care este aici... 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Domnule consilier, spuneți-mi mie, 
haideți să respectăm legea. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Domnule Președinte, este o ședință 
deschisă și v-aș ruga să-i dați cuvântul dlui Dănăilă , pentru a lămuri câteva 
lucruri, după care o să revin și o  să vă spun și eu câteva lucruri referitoare la 
ceea ce ați spus dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Cu părere de rău, domnule consilier, văd 
că nu cunoașteți regulamentul de funcționare al consiliului județean, în plen au 
cuvântul consilierii județeni și atunci când este necesar, conducerile din 
deconcentrate. Cu mare  drag, domnule consilier, eu respect legea. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Eu cred că este necesar, aici nu este 
vorba de lege, este posibilitatea dumneavoastră și este atribuția dumneaovoastră 
să dați cuvântul oricui e necesar să lămurească nițte lucruri într-o anumită speță. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Atribuția mea este de a respecta 
regulamentele și legea și rog pe domnul, cu mare drag, după încheierea acestei 
ședințe, il primesc la cabinet fără niciun fel de problemă. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Dar noi trebuie să lămurim lucrurile 
aici domnule Președinte, nu la cabinet...  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Noi lămurim aceste lucruri care sunt în 
cele două proiecte de hotărâre.  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Deci nu vreți să îi dați cuvântul! 

Dl consilier județen Tudor Mihail – Conform legii, trebuia să supuneți aprobării 
consiliului județean posibilitatea de a lua cuvântul, eu așa știu că se .. nu 
dumneavoastră decideți, noi decidem, consilierii județeni, dacă cineva într-o 
anumită speță poate vorbi în plenul consiliului județean.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Domnule consilier, dacă v-aș spune că 
mă dezamăgiți că nu cunoașteți regulamentul de funcționare nici 
dumneavoastră, n-am de ce să vă spun că în repetate rânduri spuneți lucruri care 
nu sunt conforme și sunt pe lângă lege. Vă rog! 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Domnule Președinte, dumneavoastră 
știați că acest contract de comodat între Ministerul Culturii și consiliul județean 
se încheia în această perioadă. Era normal dacă într-adevăr doreați, daca acest 
transfer sau păstrarea în continuare a administrării de către consiliul județean al 
acestui imobil să faceți toate demersurile necesare ca aceste lucruri să se facă în 
condițiile în care și pentru care a fost creată toată aceasta treabă. Ceea ce 
spuneți dumneavoastră mă face pe mine să înțeleg că pe dumneavoastră nu v-a 
interesat niciodată acest loc al Brătinenilor și v-a interesat numai să faceți un joc 
de imagine cu acea vilă cat a existat. De ce  dacă l-ati fi lăsat pe dl Dănăilă să 
spună că dumneavoastră vreți să luați tot, să lăsați acolo și pereții goi și 
cadelabrele, să luați și robineții, și centrala termică, înseamnă că toți anii aceștia 
pe dumneavoastră nu v-a interesat simbolul Brătianu și pe dumneavoastra v-a 
interesat să faceți un joc de imagine cu acea clădire. Ce cred eu și cum cred eu 
că ar fi trebuit făcut, o parte dintre acele obiecte au o destinație speciala, de 
exemplu centrala termică, iar în contract, o să vă spună dânsul când o să vină la 
dumneavoastră la cabinet, în contractul de vânzare-cumpărare spune foarte clar 
că nu trebuie luate obiecte care au destinația de funcționare a clădirii, inclusiv 
centrala termica. Doi. Aceste obiecte de inventar care au fost cumpărate de către 
consiliul județean care nu este nici al dumneavoastră, care nu este nici al PSD-
ului, nici al altcuiva, ci este al județului Argeș, au fost cumpărate pentru acea 
destinație. Ele trebuie să rămână acolo. Puteți să reglați și să spuneți, domne 
stați un pic, le donăm, cerem banii pe ele, facem o modalitate de plată, dar a 
veni să spui acum că plecați și luați tot și nu vă mai interesează ce e acolo, nici 
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măcar paza, dumneavoastră așa ați spus, să se spele pe cap Ministerul Culturii 
cu tot ce e acolo, că pe noi nu ne mai interesează, decât salariații pe care îi 
transferați acolo, cu care suntem de acord. Ok, dacă vreți să luați și oamenii care 
au lucrat acolo și poate unii poate vor să rămână să-i transferați cu totul acolo, 
foarte bine, suntem de acord și vom vota pentru, dar ceea ce faceși si felul în 
care vreți să predați această vilă a Brătienilor, după cum am informații de la 
Directia de Cultura și de la cei care au discutat preluarea-predarea, nu este 
frumos, nu este bine domnule Președinte, țin să atrag atenția asupra acestui 
lucru și vom vedea cum veți finaliza această treabă. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Eu v-aș ruga respectuos, colegial, să fiți 
mai atent la exprimare și în ceea ce mă privește pe mine. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu  - Dacă v-am jignit cu ceva, îmi cer 
scuze, dar nu am avut intenție și nici nu fac lucrul acesta, ba din contră, eu cred 
că sunt foarte atent.   

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Știți foarte clar că eu cu echipa mea am 
generat în 2016 și concretizat în noiembrie 2017 ca Vila Florica să fie 
cumpărată de statul român.  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Nu este adevărat, este un demers al 
întregului parlament care a votat pentru asta. 

Dl Vicepreședinte Mînzînă Ion – Hotărârea de parlament a fost contestată de 
idolul dumneavoastră de la Cotroceni și s-a pronunțat ca atare la momentul 
respectiv. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu  - Nu are nicio legatura. 

Dl Vicepreședinte Mînzînă Ion  - Ba are legatură pentru că nu putem 
dezinforma.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Ce vreau să vă spun, demersul a fost 
pornit de la consiliul județean domnule consilier în 2016 și în primăvara anului 
2017  care a fost la baza inițiativei parlamentare de către consiliul județean și de 
către un grup de 23 de academicieni care au venit la un simpozion la Vila 
Florica și din care făceau parte academicianul Scurtu și academicianul Noica. 
Dacă vă interesează am în copie acel demers, noi l-am facut. 
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Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Nu se putea face până atunci domnule 
Președinte, că erau proprietarii intr-un proces, dumneavoastră acuzați pe alții că 
nu s-a făcut demersul pentru știți foarte bine că nu se putea decât atunci când ei 
au intrat în posesie și erau proprietari ai acestui imobil și s-a putut numai din 
2017. Nu mai mințiți tot timpul spuneți lucrul acesta că dumneavoastră ați făcut 
și cu alte cuvinte noi, în anii din urmă cât am fost la guvernare, n-am făcut asta. 
Este o minciună! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Domnule consilier, ușor că vă crește 
tensiunea, spuneți lucrurile adevărate! 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu - Vă mulțumesc că aveți grijă de mine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu    - Cu mult drag și voi avea, ca stare de 
sănătate. In noiembrie 2017 proprietar a devenit statul roman prin Ministerul 
Culturii, apoi după ce Curtea Constituțională a decis că legea care avea două 
articole este neconstituțională, unul de interes public, să fie cumpărată de statul 
român și art. 2 să fie administrată de către consiliul județean care astăzi este 
PSD , la anul sau peste 10 ani de altă coloratură, n-are importanță treaba 
aceasta. Eu am semnat comodatul a doua zi după ce Ministerul Culturii a 
cumpărat proprietatea, am  fost acuzat de dumneavoastră cp de ce graba aceasta, 
că a doua zi..  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Când ați fost acuzat de noi? Nu-mi 
amintesc, nu-i adevărat domnule Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Ba da, pentru lămurirea tuturor aceasta 
grabă de a doua zi..  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Și nu mai amenințați consilierii 
județeni că o să aveți grijă dumnevoastră, așa ați spus că aveți dumneavoastră 
grijă de mine, v-ați corectat, de sănătate.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Clar nu înțeleg, eu sunt un doctor, la ce 
vă gandiți? 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Da, dar sunteți doctor din altă zonă, n-
aș vrea să aveți grijă de mine..  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Dar credeți că mai știți atunci? Cine mai 
are grijă de dumneavoastră?  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu -  N-aș vrea să aveți grijă de mine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Nici eu nu m-am gândit la această 
chestiune, eu m-am gândit la alt gen de expert, pe alte conotații, ca persoană în 
viață.  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu  -Atunci v-ați gândit la aia că aveți 
pentru mine cu altele da? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Domnule consilier, discutăm după de ce 
aș putea eu să am grijă ca doctor de dumneavoastră. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Eu mereu am fost dispus să discutăm, 
dumneavoastră niciodata n-ați vrut să discutați. Știți că eu am fost disponibil 
întotdeauna, n-ați vrut să discutați. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Mă lăsați să continui ? A doua zi am 
semnat contractul de comodat. Nu se putea da de către Ministerul Culturii fiind 
în patrimoniu privat al Ministerului Culturii în administrare sau sub o altă formă 
ci numai pe o perioadă de un an de zile comodatul așa cum prevede legea. L-am 
semnat a doua zi ca personalul de acolo să aibă continuitate, să nu aibă vreo 
gaură financiară și de salarizare. În fiecare an începând cu 2017, în 2018 și 2019 
contractul de comodat trebuia prelungit și atenție în lege spune sau până la 
darea în proprietatea publică a statului, deci trecerea din proprietate privată de la  
Ministerului Culturii în proprietatea statului, lucru care s-a făcut în vara acestui 
an, în esență pentru a putea concesiona, administra, consiliul județean sau 
consiliul local avea obligatoriu nevoie de două hotărâri de guvern, o dată 
trecerea din privat Ministerul Culturii la stat domeniul public urmat de a doua 
concesionarea sau forma care era pevăzută în hotararea de guvern. În anul 2019, 
în vară, s-a dat prima hotărâre. Contractul de comodat la data încetării de drept 
respectiv în 14 noiembrie 2019 nu mai putea fi prelungit. Eu și câțiva dintre 
consilierii dumneavoastră am fost acuzat că n-am trimis aceste adrese de 
atenționare către Ministerul Culturii. Eroare, nu era nici apanajul plenului 
consiliului județean. 
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Dl consilier județean Adrian Miuțescu – De ce n-ați prelungit contractul când 
era guvernul dvs la putere? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Imediat vă spun, a fost prima hotărâre de 
guvern, noul Cod Administrativ procedural pentru a face a doua hotărâre de 
guvern prevede câteva luni, dacă l-ati citi, veți vedea că am totală dreptate. 
Guvernul fost PSD nu a avut timpul fizic și o parte din proceduri au fost inițiate. 
Eu la început de noiembrie eu am făcut o revenire după ce am făcut o adresă de 
întâmpinare către Ministerul Culturii, referitor la Vila Florica, noi ne-am făcut 
temele, că nu și-au făcut-o alții este cu totul altă discuție și n-aș vrea să o 
dezvolt. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu - Ar fi bine s-o devoltați că pe asta ați 
dezvoltat-o. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vreți s-o dezvolt ? Cu voia și încurajarea 
dumneavoastră. Ce bărbăție a avut dl ministru Gheorghiu când în după-amiază 
când ne-am văzut cu prilejul unei aniversări, când l-am rugat ca în urma acelor 
adrese trimise de noi să ne dea un raspuns ca să vedem care este situația. A 
răspuns că ,, stați liniștiți, trebuie să-l informez pe dl premier “, cu parantează 
făcută de mine, dl premier în cadrul guvernului spunea că a dat Dumnezeu și am 
luat-o de la PSD-iști, de la CJ Argeș. Deci, dacă ai o bărbăție și eu mă știu pe 
mine, dânsul avea clar ordinul ca și făcut și vă și spun sunt convins pentru că 
dacă vă uitați atent, aveți ordinul, nici cel puțin hotărârea de guvern nu este 
scrisă. Dl consilier s-a omis un lucru extraordinar si luati-o ca o părere, ați 
crezut și sa crezut că vila intră în subordinea Ministerului Culturii unde îi este 
locul ca proprietar dar situația rămâne la fel, de la pază până la candelabre, până 
la mochete, la tot. Acolo este  o instituție care de zeci de ani a investit, a 
asigurat mentenanța.  

Dl consilier județean Adrian Miuțescu -  Da, dar pentru cel loc, domnule 
Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Pentru acel loc. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Dacă vreți să vă faceți de râs luați și 
candelabrele. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă rog frumos să mă ascultați, v-am dat 
cuvântul. Dacă dumneavoastră, Ministerul Culturii, PNL-ul a zis afară nu mai 
am nevoie de tine, este ca-ntr-un divorț domnule, și trebuie respectate 
prevederile legale. Centrul Cultural are patrimoniu, el trebuie să plece acolo cu 
toate lucrurile care sunt iar personalul, ne-am străduit să-l păstrăm și este 
opțiunea lor, am vorbit și eu și dl director Constantinescu care este aici în sală, 
personalul poate opta, noi, le-am asigurat o continuare a unui loc de muncă în 
contextul  în care poate fi unul pot fi mai multe persoane salariate în prezent și 
care doresc altă cale profesională, pot să o facă. Obligația noastră și a Centrului 
Cultural este de a menține salariații să nu devină someri în prag de iarnă. Nu 
este niciun alt motiv. Ce este scriptic în anexe prevăzut, ce sunt toate obiectele 
de patrimoniu, bunuri mobile și imobile, care au aparținut Vilei Florica până la 
intrarea la Centrul Cultural sunt bine stipulate și acelea vor ramane. Ce sunt 
bunuri ale Centrului Cultural pe lege acestea trebuie să-și urmeze instituția care 
a generat-o. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu  - Domnule Președinte, sunt acolo lucruri 
și investiții specifice, nu poti să spui că le-am luat pentru Vila Brătianu și le duc 
în alt loc ca să facem Dinu Lipatti. Sunt lucruri care se pretează să fie acolo 
pentru că au fost cumpărate pentru acolo, pentru că ele reprezintă un anumit 
ansamblu a ceea ce   s-a dorit. Până la urmă atât Ministerul Culturii cât și 
consiliul județean sunt ale statului român, dumneavoastră cu dl ministru al 
culturii trebuie să dicutați și să vă înțelegeți pe treaba asta. Nu plecați cu toate 
obiectele ca și cum nu vă interesează ce e acolo. Dacă nu vă interesează, e cum 
am spus eu că nu v-a interesat niciodată. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – În primul rând, dacă este al domeniului 
public, nu contează la Ministerul Culturii sau la consiliul județean, trebuia să 
avem înțelepciunea să nu facem un asemenea dramatic demers. Numărul unu. 
Numarul doi. Le-ați gândit și s-au văzut după ce ați văzut dimensiune pe care 
nici n-ati conceput-o, odată cu plecarea Centrului Cultural de acolo. Centrul 
Cultural are obiecte în inventarul său, dacă le lasă acolo e mare infracțiune, 
avem comisie de predare, avem comisie de preluare, ce spun membrii comisiei 
așa vom face. Vă rog! 

Dl consilier județean Aurel Iacșa – Ce am înțeles eu, practic acolo sunt două 
inventare, inventarul pe care consiliul județean l-a preluat de la Vila Florica și 
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țin minte că în mandatul trecut al dlui Tecau și mi se pare că dumneavoastra ați 
făcut parte din comisia de inventariere, s-au luat în inventar, la înființarea 
Centrului Cultural care este o instituție, s-au cumpărat anumite bunuri care intră 
în inventarul Centrului Cultural. Eu îi dau dreptate dlui Miuțescu, are dreptate 
că acelea se pretează pentru Vila Florica. Dar nici Centrul Cultural nu poate să 
plece fără inventar, dacă eu mă mut în altă casă și dacă am băgat divorț de 
nevastă-mea și slavă domnului am trecut prin vreo două divorțuri, am făcut 
partaj, eu am luat partea mea, ea a luat partea ei. Aici se poate ajunge la o 
înțelegere între Ministerul Culturii și consiliul județean adică să plătească 
inventarul dacă spuneți că sunt pentru Vila Florica, plătește candelabrul, plătește 
instalația și cu asta basta, ca și Centrul Cultural să plece cu zestrea lui. Asta 
este, nu este nicio neînțelegere. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Aveți dreptate, domnule consilier, de 
acord, dacă dl Președinte îl lăsa pe dl Dănăilă să spună, ar fi venit cu explicații 
și soluții. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Domnule consilier, eu conduc ședința, 
aveți cuvântul domnule consilier Postelnicescu!  

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte, sigur comisia 
paritară de la consilul județean și minister o să rezolve această problemă dar să 
știți că multe obiecte de inventar  sau active de acolo sunt amortizate și ar trebui 
lăsate acolo pentru că au valoare de inventar zero acum. Doi. Vreau să facem o 
clarificare referitor la istoricul pe ultimii ani al acestor demersuri pe care 
consiliul județean și noi consilierii județeni și noi consilierii PNL le-am făcut 
pentru a urgenta această preluare de către Ministerul Culturii a imobilului 
Florica și mă refer la perioada când era președinte dl Florin Tecău și după când 
erați dumneavoastră că știți foarte bine că proprietarii care au câștigat au făcut 
demersuri la noi, Ministerul Culturii, care avea drept de preemțiune, să cumpere 
această vilă, acest imobil cu tot ce însemnă areal,  terenuri , urmând că dacă nu, 
să-l vândă pe piața liberă. Au dat termen destul de largi pentru prelungirea 
acestui demers, cate un an, doi, s-au tot rostogolit multe luni în care noi 
consiliul județean am dorit ca ministerul culturii sa cumpere acest imobil și 
chiar am fost destul de agresivi în declarațiile noastre prin presă, să nu lăsam să 
vină vreun samsar imobiliar, dar tineți minte că noi grupul PNL am inițiat un 
proiect de hotărâre pe această temă pentru cumpărarea Vilei Florica de către 
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minister să fie inițiativa consiliului județean că miniștrii PSD nu au dorit și nu 
dat curs cererilor pe care consiliul județean le-a făcut     de-a lungul anilor din 
2013 până în 2017, să răspundă, ,,da domne vrem sau nu să-l cumpărăm”, n-au 
facut–o, niciun ministru, nici Barbu, nici Ivașcu, nici Mircea Diaconu sau care 
au mai fost destul de des schimbați și după demersul nostru făcut în septembrie 
2017 a apărut tacit votat în camera deputaților cum ați spus și dumneavoastră 
acest demers. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Va mulțumesc. Vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru?Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 276. 
 

-  XXX - 
 

       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
revocarea administrării Muzeului Județean Argeș asupra imobilului “Casa Dinu 
Lipatti” și darea în administrare a acestui imobil Centrului de Cultură ”Dinu 
Lipatti”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 277 
 
     O dupa-amiază plăcută.  

          Ședința s-a încheiat la ora 14:30. 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 
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